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Raadsvragen 

  
  
Beantwoording van de schriftelijke vragen, gesteld door de fractie van D66 betreffende de huisvesting van 
jongeren in Zuyderhorn. 
  

  

Aan de leden van de Gemeenteraad 

  
Op 4 februari 2022 heeft de fractie  van D66 onder verwijzing naar artikel 36 van het reglement van orde voor 
de vergaderingen van de raad, de navolgende vragen gesteld over de huisvesting van jongeren in 
Zuyderhorn, het antwoord vindt u onder de vraag: 
 
D66 heeft kennis genomen van de onheuse behandeling van de bewoners van Zuyder-Horn en de totaal 
verkeerde aanpak van het vestigen van probleemjongeren in het complex. 
 
Daarover hebben wij de volgende vragen: 
 
1.  Wat is de reden dat u voor de “overval-communicatie” heeft gekozen? 
 De bewoners zijn direct nadat het college een besluit had genomen geïnformeerd over zowel de 
 toekomst van het complex als over de komst van een aantal jongeren.  De term ‘’overval- 
 communicatie’’ kennen wij niet. 
 
2.  Kon u niet voorzien dat dit op veel weerstand van de huidige bewoners zou stuiten? 
 De aanwezig leden van ons college kregen tijdens de informatiebijeenkomst niet het idee van  
 massale weerstand, integendeel. Een drietal jongeren was aanwezig en heeft zich voorgesteld. 

De jongeren hebben duidelijk gemaakt dat zij geen probleemjongeren zijn maar jongeren die werken of 
studeren en bouwen aan hun toekomst. Door een lastige thuissituatie hebben zij een andere 
woonomgeving nodig. Zij kregen applaus van de aanwezige bewoners. 
 

3.  Waarom talmt u met het ombouwen van de 48 units die nog vrij zijn aan de noordkant van het  
 complex? 
     Toelichting: de zuidkant kent 32 units en met de 48 units wordt nog altijd niets gedaan. 

Er kunnen geen units omgebouwd worden aan de noordkant want dit deel van het complex is/wordt 
verkocht aan Woningstichting Den Helder en wordt binnenkort overgedragen. Bovendien verkeren het 
gebouw en de aanwezige installaties in een dusdanig slechte staat dat dit zeer kostbaar zou worden.  
 

4.  Is het bij het college bekend dat er veel vraag is naar woningen die ontstaan door het  
 ombouwen van kantoorpanden voor alle inwoners in onze stad: jongeren, senioren, starters  
 etc.? 
 Door de gemeentelijke organisatie  worden leegstaande panden die in aanmerking zouden  

kunnen komen voor huisvesting voortdurend in de gaten gehouden. Zodra er een reële mogelijkheid lijkt 
te zijn om in een dergelijk gebouw woningen te realiseren wordt daarop gereageerd. 
 

5.  De gemeenteraad wordt regelmatig geïnformeerd over vergezichten, omgevingsvisies en over  
 doorkijkjes naar 2050, maar – zoals Jan Schaeffer destijds al zei – in vergezichten en visies kan je  
 niet wonen. 
 Is het college het eens met D66 dat het tijd wordt dat er wordt gestart met het ombouwen voor  
 wonen van in Den Helder leegstaande panden? 
 Zie het antwoord op vraag 4. 
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6.  Bent u met ons van mening dat samenwonen van ouderen en jongeren wel mogelijk is bij een  
 ruimer aanbod van beschikbare woningen en dat bij een goede aanpak het onderbrengen van  
 probleemjongeren op een verantwoorde manier wel mogelijk is?   
 Er zijn overal in het land succesvolle voorbeelden van het samenwonen van ouderen en  
        jongeren. Ze kunnen elkaar zelfs versterken doordat de jongeren hand- en spandiensten verrichten voor  
        ouderen die dat nodig hebben. Dat zou hier ook, ondanks het beperkte aantal beschikbare woningen,  
        naar onze mening mogelijk zijn geweest,  zeker omdat het hier gaat om jongeren die overdag werken of  
        naar school gaan en zo met enige begeleiding aan hun toekomst werken.  
 
  
Wij gaan er van uit dat wij u voldoende hebben geïnformeerd. 
  
Den Helder, 22 maart 2022. 
  
Met vriendelijke groet, 
Burgemeester en Wethouders van Den Helder, 

  
  
 
 
 
 

 J.A. (Jan) de Boer MSc.  
 burgemeester 

R. M. (Robert) Reus 
secretaris 

 


